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فائزه زمانــی/ فرنگی کار وزن 82 کیلوگرم بعد 
از انتقــال بــه یک وزن بالاتر و صیــد مدال برنز 
مســابقات جهانــی اســلو، حــالا معتقد اســت 
هیــچ مربی ای جرأت و جســارت محمــد بنا را 
ندارد. پژمان پشــتام در گفت و گو با خبرنگار 
»ایــران« تأکیــد کــرد کــه بــرای حضــور در 
تصمیــم  تابــع  پیــش رو،  مســابقات 
کادرفنــی اســت: »هیــچ ســرمربی ای 
جــرأت اینکه کشــتی گیری را به یک 
وزن بالاتــر ببــرد ندارد امــا محمد 
نتایــج  بــا  و  کــرد  را  کار  ایــن  بنــا 
ضعیفی که کشــتی گیران وزن 82 
اخیــر  تورنمنت هــای  در  کیلوگــرم 
گرفتــه بودند، من را از وزن 77 به 82 کیلوگرم 

منتقــل کرد. حــالا هم برای بازی های آســیایی 
تابع محمد بنا هستم و تمام تلاشم را می کنم 
تــا امســال هــم دوبنــده تیــم ملــی را بپوشــم. 
می خواهــم در بازی های آســیایی و مســابقات 

جهانی پرچم ایران را بالا ببرم.«
پشتام که با تصمیم کادر فنی در جام تختی 
کشــتی نمی گیرد، در ادامه گفــت: »با تصمیم 
کادر فنــی مدال آوران مســابقات جهانی اســلو 
در جام تختی کشــتی نمی گیرند و من هم این 
روزهــا تمریناتــم را بــه صورت انفــرادی انجام 
می دهــم. منتظــرم بعد از این جــام، اردوهای 

تیم ملی از سر گرفته شود.«
احــداث  قــول  دبیــر  علیرضــا  او  گفتــه  بــه 
خانــه کشــتی در باقرشــهر را داده اســت: »من 

باقرشــهر در مســابقات  مــدال کشــتی  اولیــن 
بین المللــی را گرفتــم. خدا را شــکر مســئولان 
بعد از بازگشتم از مسابقات جهانی به قولشان 
بابــت کار عمــل کردنــد و حتــی جوایــز خوبــی 
هم جمــع آوری شــد. باقرشــهر خانه کشــتی و 
ســالن مناســب ندارد و این موضوع را در زمان 
اســتقبال و دیــدار علیرضا دبیر مطــرح کردم. 
ایــن منطقــه اســتعدادهای زیــادی دارد که به 
دلیــل فقــدان خانــه کشــتی بــه هــدر مــی رود. 
امیدوارم بتوانم با کمک و مساعدت مسئولان 
کمکــی در ایــن زمینه انجــام دهــم.« او رؤیای 
حضور در تشک المپیک 2024 پاریس را دارد: 
»آرزوی هر کشــتی گیری، حضــور در المپیک و 
کســب مدال اســت. من هم منتظرم با شــروع 

اردوهــا و مشــورت بــا بزرگانی مثــل محمدبنا، 
دبیربرنامه ریــزی  علیرضــا  و  ســوریان  حمیــد 
 کنــم تــا بتوانــم خــودم را بــه المپیــک پاریس 

برسانم.«
او درخصوص فرا رسیدن پنجاه و چهارمین 
ســالروز درگذشــت جهــان پهلــوان غلامرضــا 
تختــی گفــت: »آقا تختــی مرد بــزرگ خانواده 
کشــتی اســت. او نه تنهــا برای کشــتی گیران که 
برای تمام ورزشــکاران ایرانی الگوی قهرمانی 
و پهلوانــی اســت. مــا هــم در خانــواده بــزرگ 
کشــتی تــلاش می  کنیم تــا منــش و پهلوانی  او 
را ادامــه داده و یــادش را همیشــه زنــده نگــه 
داریم. هرچند تختی بــه خودی خود، هیچگاه 

از اذهان مردم پاک نمی شود.«

بیــن  امــروز  بوکــس   فدراســیون  انتخابــات 
نامــزد  و روح الله حســینی 2  ثــوری  حســین 
نهایــی ریاســت فدراســیون برگزار می  شــود. 
طلسم شــکنی مــدال جهانــی توســط دانیال 
شــه بخش در مســابقات جهانی صربســتان 
از مهم ترین اتفاقات دوران ریاســت حســین 
ثــوری بــود و  او حالا به دنبال این اســت که با 
ناک اوت حسینی 4 سال دیگر در سمتش ابقا 
شــود. از سوی دیگر حسینی  تلاش می  کند با 
پایان دادن به ریاست ثوری خود بر کرسی این 

فدراسیون تکیه زند.
در گفت وگو با خبرنگار »ایران« ثوری درباره 
 انتخابــات امــروز می  گویــد: »مــن کارنامه ای

4 ســاله داشــته و حالا برنامه ریــزی ای برای 4 
ســال بعد دارم. فکر می  کنــم موفقیت هایی 
کــه در ایــن 4 ســال بــا ریاســت من به دســت 
آمده بتواند اعضای مجمع را برای اطمینانی 

دوباره به من متقاعد کند.«
رئیــس ســابق فدراســیون بوکــس معتقد 
اســت حواشــی به وجــود آمــده دربــاره مجوز 
انتخابــات،  از  قبــل  حرفــه ای  باشــگاه های 
طبیعــی اســت:»در همــه انتخابات حواشــی 
وجــود دارد که کاملًا طبیعی اســت. در رابطه 
با مجوز باشــگاه های حرفــه ای باید بگویم که 
اتفــاق خاصــی نیفتــاده و آنهــا اقدام کــرده و 
مجــوز را گرفتند اما براســاس رویکــرد وزارت 
ورزش باشــگاه هایی کــه در زمــان حضــور در 
لیــگ مجوز داشــتند، می  تواننــد در انتخابات 
فــردا حضــور داشــته باشــند و حالا طبــق این 
موضــوع ایــن باشــگاه ها فــردا نمی تواننــد در 
مجمع مشارکتی داشته باشــند.« او به عنوان 
حرف آخر می  گوید: »اطمینان دارم که اهالی 
بوکــس بیدارند و بوکس را قبــل از حضور من 
بــه یــاد داشــته و می  داننــد که قبــل از من چه 
انحصارطلبی هایی وجود داشته و چه کسانی 

به فدراســیون رفت و آمــد می  کردند. همگی 
به خاطر دارند که شهرســتانی ها و استان های 
مختلــف در ایــن دوره چگونــه رشــد کــرده و 
ترکیب مجموعه فدراســیون، مربیان، داوران 
و ملی پوشان ما چگونه به وسعت ایران شکل 
گرفتنــد.« امــا روح الله حســینی رقیــب ثوری 
برای ریاست فدراسیون امیدوار است: »قطعاً 
و باتوجه به شناخت کافی هیأت های استانی و 

خانواده بوکس به انتخابات امروز امیدوارم.«
او در واکنــش بــه اینکه ریاســت دوره قبل 

فدراســیون را به خاطر تأکید وزارت ورزش بر 
انتخاب مدیری از اهل تســنن از دســت داده 
می  گوید: »ترجیــح می  دهم فعلًا در این باره 

صحبتی نکنم و آن را به بعد موکول کنم.«
حســینی در آخریــن حرفــش بــا خانواده 
بوکس می  گوید: »حرفم این است که اعضای 
مجمع به فکر آینده بوکس باشــند. ما عقب 
بودیــم و درایــن 4 ســال، 10 ســال بــه عقــب 
برگشــتیم. ما هیچ زیرســاختی نداشته و تنها 
فدراسیونی هستیم که خوابگاه نداریم که این 
برای یک فدراسیون المپیکی واقعاً بد است. 
ما مســتأجران بی پول هستیم و سقفی برای 
ملی پوشــان مان نداریــم. خواهشــم از اهالی 
بوکــس این اســت کــه به فکــر آینــده جوانان 
این رشته باشند. چون بوکسورهای ما توانایی 
مدال آوری در المپیک و بازی های آســیایی را 

دارند.«

مهری رنجبر/ مســابقه انتخابی تیم ملی 
دوومیدانی داخل ســالن آسیا  تنها با یک 
ورودی، ســه رکوردشــکنی البتــه بــا کلــی 
حاشــیه تمام شد. هرچند هاشم صیامی 
رئیس فدراسیون دوومیدانی از رقابت ها 
راضی اســت و می گوید: »رقابت ها خوب 
بود. آن هم حالا که فصل زمســتان است 
و دوومیدانــی کاران در فصــل بدنســازی 
هســتند و آمادگــی صددرصــدی ندارند، 
رکوردهــا قابــل قبول بــود، امــا نتایج آنها 

خیلی راضی کننده است.«
ë غیبت ستاره ها در انتخابی

هرچند این رقابت ها خیلی مهم بود، 
اما تقریباً خیلی از ستاره های دوومیدانی 
نبودند. حســن تفتیان رکــورددار 100 متر 
ایــران با اینکه تهران بود، اما قید انتخابی 
مهــدی  خدیــور،  علــی  نیامــد.  و  زد  را 
پیرجهان بیــن و ســجاد هاشــمی هم این 
روزها در ترکیه هستند و قرار است در آنجا 
مســابقه دهنــد. فرزانــه فصیحــی دونده 
سرعتی المپیکی هم که در صربستان اردو 
 زده، غایب انتخابی تهران بود. هرچند او

 ۵ روز قبل از شروع سال میلادی 2022 در 
مسابقه ای رکورد 7 ثانیه و ۶0 صدم ثانیه 
را ثبــت کــرده اســت، البته او قبــلًا ورودی 
داخل ســالن جهان را آورده است. ظاهراً 
قــرار اســت بعضــی از دوومیدانــی کاران 
هم به ترکیه بروند تا دوباره شــانس خود 
را بــرای حضور در داخل ســالن قهرمانی 

آسیا امتحان کنند. هرچند بعضی ها این 
شــرایط را ناعادلانه می دانند و معتقدند 
انتخابــی  بــرای  بایــد  هــم  اردونشــینان 
بــه تهــران می آمدنــد تــا در ســالن ســرد 
مجموعــه آفتاب انقلاب مســابقه دهند. 
معترضان معتقدند درســت نیســت هر 
کسی پول دارد با حضور در مسابقه ترکیه 
دوبــاره شانســش را امتحــان کنــد و بقیه 
تنها در مســابقه تهران؛ آن هم در شرایط 

نابرابر.
ë یک سهمیه قهرمانی آسیا

البتــه شــرایط انتخابــی دو روزه تیــم 
ملــی دوومیدانــی، خیلی هــم گل و بلبل 
و بــدون حاشــیه نبــود. شــاید مهم تریــن 
انتقــاد، بــه انتخاب تنهــا یک نفــر از بین 
۵00 دوومیدانــی کار حاضــر در رقابت ها 
باشد. فدراسیون دوومیدانی که تنها مجوز 
حضور تیم 10 نفــره را در قهرمانی داخل 
سالن آسیا دارد، رکوردهای ورودی در حد 
مدال آســیا برای 1۳ ماده تعیین کرد. اما 
شــاهین مهردلان رکورددار پرتــاب وزنه، 
تنهــا دوومیدانــی کاری بــود که بــا پرتاب 
ســهمیه  ســانتیمتری اش،  و۴0  متــر   20
رقابت هــای قهرمانی آســیا را گرفت. آن 
هم با رکوردشــکنی و 70 سانتیمتر بیشتر 
از رکــورد ورودی. پژمــان یارولــی دونــده 
بــه رکــورد ورودی  را  800 متــر خــودش 
نزدیک کرد اما 77 صــدم ثانیه کم آورد. 
چرا کــه رکــورد ورودی 800 متر یک ثانیه 

و ۵0 صدم ثانیه تعیین شــده اما او رکورد 
1.۵0.77 صدم ثانیه را ثبت کرد.

ë  پرش پرنده های طول بعد از اهدای کاپ
تیمی

با اینکه رئیس فدراسیون بابت حضور 
زیاد دوومیدانی کاران خوشحال است، اما 
برنامه طوری بود که با تعداد زیاد پرنده ها 
و بــرای اینکــه مســابقه پــرش طولی ها با 
پــرش با نیزه هفتگانــه تداخل پیدا نکند، 
پرش طول بعد از پرش با نیزه موکول شد 
که رقابــت 2۵ پرنده دختر حتی تا بعد از 
پایان مسابقات ادامه پیدا کرد، حتی وقتی 
تیم هــا کاپ هــم می گرفتنــد پرنده هــای 
طــول در حال پــرش بودنــد. در حالی که 

می شد روز مسابقه ها بیشتر شود.
ë سالن سرد

انقــلاب،  آفتــاب  مجموعــه  ســالن 
از  ســال  چندیــن  اینکــه  برخــلاف 
راه اندازی اش می گذرد اما دو سالی است 
سیستم گرمایشــی ندارد. با نبود سیستم 
گرمایشی، دوومیدانی کاران در دو روز سرد 

با هم مسابقه دادند.
ë پخش زنده، بدون هیچ بیلبورد تبلیغاتی

رقابت هــای دوومیدانی داخل ســالن 
پخــش مســتقیم هــم داشــت. بــا اینکــه 
فدراســیون می خواســت این رقابت ها با 
پخش مســتقیم بیشتر به چشم بیاید اما 
وقتی هیــچ بیلبورد تبلیغاتی دور ســالن 
نبــود، شــاید بهتر بــود رقابت هــا ضبط و 

رحمــان محمدی راد، ســرمربی تیم والیبال فولاد ســپاهان صدرنشــین 
لیــگ، تیمــش را بحران زده نمی دانــد. او به خبرنگار »ایــران« می گوید: 
»تیم فولادســپاهان تیم بزرگی اســت و شــرایط خوبی دارد. ۳ باخت به 
معنای بحران نیســت و اگر مشــکلی هم باشد، حلش می کنیم. تنها راه 

برگشت تیم به شرایط قبل بالا بردن نظم تیمی است.«
بعد از باخت تیمش در هفته قبل، پیکان را شایســته پیروزی تیمش 
می دانــد. او می گویــد: »مــا همــه تلاش مــان را می کنیم تــا نبازیم. هیچ 
مربــی و بازیکنــی دوســت نــدارد، با باخــت از زمین بیــرون بیایــد. البته 
بخشــی از نتیجه مســابقه، به تیم حریــف و اتفاقات در بــازی ربط دارد. 
قبــل از بــازی با پیــکان، در دو مســابقه، وضعیــت تیم ما خــوب بود اما 
نتوانســتیم در آن فشار کیفیت تیم را 
حفــظ کنیم و مقابل آذرباتری و مس 
رفســنجان باختیــم. ما برای بــازی با 
پیکان هم شرایط را مهیا کرده بودیم 
تــا بازی با کیفیت همیشــگی را انجام 
دهیــم امــا نشــد. برخــلاف دو بــازی 
قبــل ما در این بازی شایســته پیروزی 
نبودیم. تیم پیکان خیلی مصمم تر و 
جنگنده تر بود و ما باید نظم تیمی را بیشتر کنیم و هدفمان را قوی تر تا 
جلوی این شرایط را بگیریم. تیم ما حالا در والیبال شخصیت پیدا کرده 

و دوست نداریم دوباره باخت ها تکرار شود.«
ســرمربی فولادســپاهان دربــاره چرایــی پایــان دور رفت لیــگ بدون 
باخت هم توضیح می دهد: »ما در بازی مقابل آذرباتری شرایط خاصی 
داشــتیم. تیــم را بــا ترکیب کامل نداشــتیم، با این حال می توانســتیم با 
نتیجه ۳-1 برنده شــویم و حتی در ســت چهارم 22-1۹ جلو بودیم، اما 
نشــد. به هر حال بــازی آخر دور رفت بود و من با بازی کار نداشــتم. اما 
باخــت مقابل آذرباتری شــوک بــه تیمم نبــود که روی بازی هــای دیگر 
تأثیرگــذار باشــد. عملکرد تیم هــم مقابل مس رفســنجان خیلی خوب 
بود و حتی ســت ســوم هــم ۴، ۵ پوئن جلــو بودیم، اما تعویض شــرایط 
را عوض کرد و نظم تیمی ســت را تغییر داد و ما هم کپ کردیم و ســت 
چهــارم را باختیم، ســت پنجم هم دو تیم پا بــه پای هم پیش رفتند اما 
در نهایــت ما باختیم.« محمدی راد بازی فردا مقابل شــهرداری گنبد را 
ســخت می داند: »شکل تیمی گنبد عوض شــده و البته که بازی در گنبد 
هم ســختی خاص خودش را دارد، امیدوارم شکل بازی را تغییر دهیم. 

البته که ما در گنبد محکوم به برد هستیم.«

پریســا غفاری/ همــان اتفاقی افتاد که پیش بینی می شــد؛ مجمــع انتخاباتی 
فدراســیون بســکتبال فعلًا به تعویق افتاد. در حالی که طبق برنامه قرار بود 
انتخابات ریاســت فدراســیون بســکتبال فــردا برگزار شــود تا ۶ کاندیــدا برای 
ریاســت رقابــت کنند اما درســت ۵ روز قبــل از برگزاری مجمــع، خبر تعویق 
آن منتشــر شــد.وقتی وزارت ورزش تاریــخ ثبت نــام کاندیداهــا را اعلام کرد، 
خیلی ها منتظر بودند تا شاپور یاوری، رامین طباطبایی، جواد داوری، محمد 
عباســی، کرم احمدیان و حمید گرامیان که ســابقه مدیریتی شــان از بین 12 
کاندیدای ثبت نام کرده تأیید شده، تأیید صلاحیت نهایی شان بیاید و فردا با 
ارائه برنامه هایشان به مجمع، با هم برای رأی و انتخاب رئیس رقابت کنند. 
هر چند این روزها حرف های ضد و نقیضی درباره تأیید صلاحیت کاندیداها 

شــنیده می شــد و بــا اینکــه بعضی ها 
صلاحیــت رامیــن طباطبایــی رئیس 
فدراســیون را بــرای انتخابــات تأییــد 
شــده می دانســتند اما دســته دیگری 
هــم بودنــد کــه حــرف از عــدم تأیید 
اصــرار  امــا  می زدنــد.  او  صلاحیــت 
بــرای برگــزاری به موقــع  فدراســیون 
انتخابــات بــود. امــا مخالفــان رامین 

طباطبایــی همواره بحــث از تعویق مجمع را مطرح می کردنــد. بعد از آنکه 
شایعه شد طباطبایی تأیید صلاحیت شده، محمدرضا صالحیان، سرپرست 
دبیــری پیــش از ابلاغیه وزارت ورزش برای تعویــق انتخابات صراحتاً  اعلام 
کرد: »قطعاً« مجمع در تاریخ اعلام شــده و پیش از پایان دوران چهارســاله 
رامیــن طباطبایــی 2۳ دی ماه برگزار می شــود.  امــا به یکباره دســتور وزارت 
ورزش نظــر دبیــر را رد کــرد کــه او در این خصوص می گوید: »چنــد روز قبل، 
طبــق صحبت هایی که داشــتیم قــرار بود انتخابــات بدون تأخیــر و در زمان 
مشــخص شده برگزار شــود، اما به بنده اعلام کردند که فعلًا باید از برگزاری 
انتخابات خودداری کنیم.« همچنین به نظر می رسد با پایان دوره چهارساله 
رامین طباطبایی، وزارت ورزش اقدام به معرفی سرپرســت کند. حتی گفته 
می شــود نشست هایی با پریچهره مدیرکل استان تهران و فرامرز کیانی شده 
است. پریچهره پیش از این و بعد از بازنشستگی محمود مشحون سه ماهی 
سرپرست فدراسیون بسکتبال بوده و در آن مدت اقدامات خوبی را هم انجام 
داده اســت. فرامــرز کیانــی هم که پیــش از این حمید ســجادی او را به عنوان 
سرپرســت فدراســیون تکواندو معرفی کرده بود توانســت مجمع انتخاباتی 
را در آرامــش کامــل برگزار کند. حالا باید منتظر مانــد و دید که آیا گزینه های 

سرپرستی این دو هستند یا افراد دیگر سر از این سمت درمی آورند؟

 کیانی و پریچهره
کاندیداهای سرپرستی فدراسیون  بسکتبال

واکنش سرمربی تیم والیبال فولاد سپاهان به شکست های تیمش

محمدی راد: 3 باخت، بحران نیست
دوئل ثوری و حسینی در رینگ انتخابات بوکس

چه کسی ناک اوت می شود؟

سالگرد جهان پهلوان در دو فضای جداگانه!
مراســم پنجاه وچهارمیــن ســالگرد درگذشــت جهان پهلــوان غلامرضــا 

تختی بدلیل ناهماهنگی در دو فضای جداگانه برگزار شد. این مراسم 
باحضور جمع کثیری از مردم علاقه مند دیروز در ابن بابویه شــهرری 
برگزار شد که برخلاف مراسم ها و بزرگداشت هایی که در بیش از نیم 

قرن گذشــته برای زنده نگه داشــتن یاد و خاطــره جهان پهلوان تختی 
برگــزار شــده، مراســم امســال با یک اشــتباه یــا ناهماهنگی باعــث بروز 
مشــکل و به هــم ریختگی در اجتماع مردم شــد به نحــوی که عده ای در 

صحن شیخ صدوق و گروهی هم بر سر مزار آقاتختی گردهم آمدند.
هرچند مســئولان شهرری اعم از فرماندار و شهردار و... از ابتدا در مراسم 
حضور داشــتند، اما گویا این مراســم بدون حضور مســئولان ورزش کشور 
برگــزار شــد، البته نمی تــوان به صورت قطعی بــر این موضــوع تأکید کرد 
کــه هیچ یــک از آنهــا نبودند، امــا محمدرضــا طالقانی، ابراهیــم جوادی، 
علی اکبــر حیــدری، محســن کاوه، ابراهیــم مهربــان، بهروز یــاری، اصغر 
قیطاســی، منصــور جهانیــان، ســلمان حســام، پژمــان پشــتام و... در کنار 
ســایر هموطنان، یــاد و خاطره جهــان پهلوان تختی را گرامی داشــتند. در 
ضمن این مراسم یک غایب اجباری هم داشت. احمد عرب دبیر کمیته 
پیشکسوتان فدراسیون کشتی و مرد فعال و همیشه حاضر در مراسم های 
بزرگداشــت تختــی به دلیل انجام عمــل جراحی قلب باز و بســتری بودن 
در بیمارســتان لاله با دســتور پزشک معالج نتوانســت به ابن بابویه بیاید 
ولــی بازهــم 2000 قطعــه عکــس جهان پهلوان را چــاپ کــرد و در اختیار 

دوستداران و علاقه مندان پهلوان محبوب مردم قرار داد.

معتمدی تنها صدرنشین وزنه برداری
رنکینگ جهانی وزنه برداران براســاس بهترین رکوردی که در مسابقات 
تــا 10۹+  ســال 2021 ثبــت کردنــد، مشــخص شــد. در میــان اوزان 81 
کیلوگرم، ایران تنها صدر رنکینگ دســته 102 کیلوگرم را در اختیار دارد. 
رســول معتمدی با رکورد ۴00 کیلوگرم ثبت شده در مسابقات قهرمانی 
آســیا ازبکســتان طلای این رقابت هــا را به نام خود ضرب کــرد تا در این 
رده  بنــدی جایــگاه اول را از آن خود کند، اما کیانوش رســتمی و ســهراب 
مــرادی به ترتیب در دســته های 8۹ و ۹6 کیلوگرم ســوم و نهم هســتند. 

علی داوودی هم در دسته 10۹+ پنجم است.
 

حدادی عصبانی شد و روی نیمکت نشست
تیــم ســیچوان بــا حامــد حــدادی، 
ســتاره ایرانی اش در لیگ بسکتبال 
چیــن بــاز هــم شکســت خــورد. در 
هفته نوزدهم لیگ CBA سیچوان، 
میزبان بیجینگ فلای دراگونز بود و 
با نتیجه 78 - ۹۳ بازی را به حریف 
واگذار کرد. حــدادی 24 دقیقه و ۴2 
ثانیــه بــازی کرد و بــا 1۳ امتیــاز، 1۳ 
ریباند، ۵ پاس گل و یک توپ ربایی، 

دابل دابل کند . اما به دلیل تعویضش در کوارتر سوم با عصبانیت به روی 
نیمکت رفت و تا آخر هم به بازی برنگشــت. ســیچوان بــا ۶ پیروزی و 1۳ 
شکست در رتبه پانزدهم جدول رده بندی لیگ 20 تیمی CBA قرار دارد.

ایمانی: در آینده تجربیاتم را به ایران منتقل می کنم
مربی ایرانی تیم والیبال زنان پورتو از همراهی این تیم در لیگ قهرمانان 
جــا ماند. والیبال ایــران در بخش بانوان آنقدر پیشــرفت کرده که نه تنها 
بازیکن لژیونر دارد بلکه در عرصه مربیگری هم به کشورهای صادرکننده 
پیوسته و سمیرا ایمانی نخستین مربی لژیونر والیبال زنان ایران محسوب 
می شــود. در واقــع او بــا حضــور در پورتو به نوعــی هم باشــگاهی مهدی 
طارمی شــده اســت. پورتو در لیگ فصــل گذشــته )21-2020( با هدایت 
کارلــوس لوییز کارنو مربی اســپانیایی ۴۹ ســاله به قهرمانی رســید و حالا 
ایمانی رفته تا در کنار او افتخارات جدیدی را رقم بزند. مربی ایرانی تیم 

والیبــال پورتــو بــه خبرنگار»ایران« 
گفت:»قراردادم یکســاله اســت اما 
به خاطــر صــدور دیرهنــگام ویــزا و 
تعویــق ســفرم بــه پرتغــال، از روز 
یــک شــنبه هفتــه گذشــته بــا تیــم 
شــروع  را  کارم  پورتــو  بزرگســالان 
کــردم. امیــدوارم تجربــه حضور در 
پورتــو کمکــم کند تا در آینــده آن را 
بــه ورزش ایران بخصــوص والیبال 
منتقــل کنم.« ســمیرا ایمانی که به 
محض ورود با استقبال مدیرعامل 
شــد،  رو  روبــه  پرتغالــی  باشــگاه 

افزود:»او پروفســور فیزیک و یک مدیر کامل اســت. این باشگاه در 4 رده 
ســنی فعالیت می کند و من اصلًا فکر نمی کردم خودش به استقبال من 
بیاید. او واقعاً شــخصیت جالبی دارد. روز اول از آکادمی های این باشگاه 
دیدن کردم که ۳ سالن اختصاصی و زمین هایی مجهز دارد. شاید بتوان 
گفــت که نمونه این امکانات در یک باشــگاه ایرانی وجود ندارد.« گفتنی 
اســت پورتو که در لیگ والیبال بانوان اروپا موسوم به CEV CUP شرکت 
دارد، در یک شــانزدهم نهایی از ســد المپیاکوس یونان گذشت و به یک 
هشتم نهایی رسید. پورتو در این مرحله در بازی رفت و برگشت)۳ - 0 و 
۳ - 1( مقابل حریف آلمانی اش شکست خورد و حذف شد. البته ایمانی 
به دلیــل تأخیر در صدور ویزایش نتوانســت تیــم را در این بازی همراهی 
کند. این در حالی است که زهرا مغانی پدیده 18ساله تیم ملی و باشگاه 
پیکان هم با قراردادی رسمی به پورتو پیوسته تا جوان ترین لژیونر والیبال 
ایران باشد.ســمیرا ایمانی درباره انتقال ایــن بازیکن می گوید:»او یکی از 
اســتعدادهای والیبال ایران اســت که توانایی بازی در لیگ های بزرگ را 
دارد. مغانی می تواند تجربه خوبی کسب کند و در نهایت به یک بازیکن 
بزرگ تبدیل شــود. البته مغانی در تیم های پایه پورتو بازی خواهد کرد و 
بــا توجــه به توانایی در ادامه به تیم اصلی اضافه می شــود.« مربی جوان 
کشــورمان که از حضور در این شــهر راضی اســت، هنوز نتوانســته مهدی 
طارمــی را ملاقــات کند:»شــهر پورتو مــردم خونگرمــی دارد و آنهــا از ما 
اســتقبال کردند. با اینکه هم باشــگاهی محســوب می شــویم هنوز موفق 
نشده ام مهدی را ببینم چون او در جزیره است و ما دسترسی نداریم و از 

سویی من هم تازه آمده ام و کنار تیم والیبال هستم.«

پشتام: هیچ مربی ای جرأت بنا را ندارد

به جا مانده از انتخابی دوومیدانی قهرمانی داخل سالن آسیا

لشکر مدعیان  و یک سهمیه

بعد پخش می شد تا هزینه ای که اسپانسر 
انجام داده بیشتر به چشم می آمد.

ë  اعــزام لیســت  هفتــه  ایــن  صیامــی؛ 
مشخص می  شود

هاشــم صیامــی، رئیــس فدراســیون 
دوومیدانــی کــه ظاهــراً از انتخابی راضی 
بــه نظــر می  رســد، مزیت هــای انتخابــی 
»مســابقات  می  گویــد:  او  می  شــمارد.  را 
انتخابــی ســه مزیــت داشــت؛1- تعــداد 
تیم هــای زیــادی حضــور داشــتند و حتی 
باشــگاه های ذوب آهن اصفهان، پلیمر و 
چادرملو یزد، حضور ۵00 ورزشکار و مربی 
در رقابت هــا رکــورد خوبــی بــود. در واقع 
یکی از اهداف فدراسیون همین بود، چرا 
که قبلًا دوومیدانی از نظر تعداد ورزشکار 
نحیــف شــده بــود و یکــی از اولویت هــای 

مــا، افزایش تعداددوومیدانــی کاران بود 
و برگــزاری مســابقات ایــن خلأ را پــر کرد. 
از طرفــی ما به خاطر ســقف 10 نفره تیم 
برای قهرمانی آســیا مجبور بودیم، رکورد 
وردی منجــر به مــدال را تعیین  کنیم. در 
واقع می  خواستیم ورزشــکاران خودشان 
را به رکوردهای بالا عادت بدهند. هرچند 
ایــن رکوردهــا کار را بــرای بچه ها ســخت 
کــرد، اما  محک خوبــی بود. البته بعضی 
از بچه ها هم که در اردوی ترکیه هســتند، 
آنجا مســابقه می  دهنــد و رکوردهای آنها 

هم بررسی می  شود.«
بــا اینکــه سه شــنبه آخریــن فرصــت 
فدراسیون برای اعلام لیست ورزشکاران 
بــه کنفدراســیون بــرای قهرمانــی داخل 
ســالن است، به صیامی لیست مسافران 

می  شــود:  اعــلام  هفتــه  آخــر  تــا  ایــران 
»شــاهین مهردلان تنها کســی اســت که 
سهمیه گرفته و بنابراین کمیته تخصصی 
باید بقیه رکوردها را بررسی کند تا لیست 
را از جمــع دوومیدانــی کاران نزدیــک به 
رکوردها ببندد.  البته که قهرمانی آسیای 
اولویــت وزارت  ورزش و  داخــل ســالن 
کمیتــه ملی المپیــک نیســت و بنابراین 
مــا هم ترجیــح می  دهیم هزینــه 70،80 
میلیونی حضور در این رقابت ها برای هر 
ورزشکار را صرف اردوی آنها کنیم تا برای 
بازی های آسیایی و کشورهای اسلامی در 
سال آینده آماده شوند. به هر حال مدال 
آوری در بازی های آســیایی 2022  هانگژو 
و بازی های کشــورهای اســلامی بــرای ما 

مهم تر است.«

حکمرانــی 21 ســاله محمدرضــا پولادگــر، در فدراســیون 
تکوانــدو، بــا آمــدن هــادی ســاعی تمام شــد. آنهــا بعد از 
رقابــت انتخابــات دوره قبل و حاشــیه هایش، ایــن بار هم 
رقیــب هــم بودنــد. هــر چنــد محمد جمشــیدی، حســین 
حسین زاده و سیروس رضایی هم کاندیدا بودند اما دو نفر 
اول قبــل از شــروع مجمع انصراف دادنــد و رضایی هم به 

نفــع پولادگر کنار کشــید تا مبارزه اصلی بین پولادگر باشــد 
و هادی ســاعی. اعضای 56 نفره مجمع، اما برای انتخاب 
تقســیم شــدند، 2۹ نفر به هادی ساعی رأی دادند تا حرف 
ســاعی قبل از انتخابات برای داشــتن شــانس ریاســتش را 
تأییــد کنــد، رأی 27 نفر هــم پولادگر بود. هادی ســاعی در 
ایــن رقابت بــا اختــلاف دو رأی، پایان حکمرانــی رئیس با 

ســابقه تکواندو را اعلام کرد. پولادگر با پایان کارش از همه 
حلالیت گرفت.

هرچند هادی ســاعی در مجمع از رئیس ســابق فدراسیون 
خواســت، کنــارش بمانــد، چــرا کــه تجربیاتــش خریدنــی 

نیست و او برای ادامه راه تکواندو به آن احتیاج دارد.
هادی ساعی رئیس جدید فدراسیون تکواندو، هم یک روز 

بعد از انتخابش در نامه ای خطاب به همه پیشکســوتان از 
آنها خواست تا از کمک به او برای درخشش تکواندو دریغ 
نکننــد. بایــد دید بعــد از اینکــه تکواندو با ریاســت پولادگر 
در سراشــیبی افتــاده، با آمدن هادی ســاعی پرافتخارترین 
ورزشکار المپیکی ایران، تکواندوی ایران، راه جدیدی برای 

درخشش دوباره باز می شود؟
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پایان حکمرانی ۲۱ ساله پولادگر
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